



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

教育學院
報讀2024/2025學年之教育學士學位課程
2024年5月16日(星期四)之面試安排及名單 (第三批)
Faculty of Education

(3rd Batch) List of Qualified Candidates for Interview on 16th May 2024 (Thursday) and the Interview Schedule for Admission to Bachelor of Education Programmes 2024/2025

有關報讀教育學院學士學位課程入學考試之考生，本院已根據考生之入學考試成績安排合資格考生參加於2024年5月16日(星期四)舉行之面試(第三批)。

請查閱附頁內之入學面試考生名單、面試時間和地點。(共2頁)

請合資格面試之考生，帶同 1) 四校聯考准考證 / 入學考試成績 及 2) 身份證，於指定面試時間15分鐘前抵達面試場地。

請瀏覽以下網址 <https://go.um.edu.mo/nmk12p16> 以查閱前往澳門大學的交通資訊和面試場地的位置。

如有任何查詢，請致電 88228776 / 88224109 聯絡教育學院辦公室。

缺席面試之考生將被視為放棄教育學院學士學位課程入學資格。

According to the Admission Examination results of applicants who applied for **Bachelor of Education programmes**, the Faculty of Education has sorted the **3rd batch** of qualified candidates by Admission Examination for the **admission interview on 16th May 2024 (Thursday)**.

Please refer to the list of qualified candidates for admission interview to Bachelor of Education programmes and the interview schedule enclosed in this document. **(2 pages in total)**

On the interview day, qualified candidates should bring 1) **Joint Admission Examination Permit / Admission Examination Results** and 2) **ID card**, and arrive the venue 15 minutes earlier than the scheduled interview time.

Please check here <https://go.um.edu.mo/z6lbumzc> for the transportation to University of Macau and the location of interview venue.

For enquiries, please contact the General Office of Faculty of Education at 88228776 / 88224109.

Qualified candidates who FAIL to attend the interview will NOT be considered for admission to Bachelor of Education Programmes.



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

教育學院
報讀2024/2025學年之教育學士學位課程
2024年5月16日(星期四)之面試安排及名單 (第三批)
Faculty of Education

(3rd Batch) List of Qualified Candidates for Interview on 16th May 2024 (Thursday) and the Interview Schedule for Admission to Bachelor of Education Programmes 2024/2025

請查閱本文件第一頁有關面試當天的重要事項。

Please read the important notes about the interview arrangement on the first page of this document.

	專業 Major	澳大申請編號 UM Application No.	聯考編號 JAE No.	面試時間 Interview Time	面試地點* Interview Venue*
1	英文 English	APC410281	J24010180	15:00	E33-1004
2	英文 English	APC410362	J24039046	15:00	E33-1004
3	英文 English	APC413692	J24026031	15:06	E33-1004
4	英文 English	APC413896	J24012227	15:06	E33-1004
5	英文 English	APC425602	J24005031	15:12	E33-1004
6	英文 English	APC431043	J24024252	15:12	E33-1004
7	英文 English	APC435039	J24039477	15:18	E33-1004
8	英文 English	APC442908	J24031996	15:18	E33-1004
9	英文 English	APC451152	J24006853	15:24	E33-1004
10	英文 English	APC456729	J24039328	15:24	E33-1004
11	英文 English	APC457657	J24018525	15:30	E33-1004
12	英文 English	APC458413	J24038103	15:30	E33-1004

* 面試地點：E33-1004 = E33 教育學院 一樓 1004會議室

* Interview Venue: E33-1004 = Meeting Room 1004, 1st Floor, Faculty of Education, E33

	專業 Major	澳大申請編號 UM Application No.	聯考編號 JAE No.	面試時間 Interview Time	面試地點* Interview Venue*
1	綜合科學 Integrated Science	APC447832	J24046053	15:00	E33-1003

* 面試地點：E33-1003 = E33 教育學院 一樓 1003會議室

* Interview Venue: E33-1003 = Meeting Room 1003, 1st Floor, Faculty of Education, E33